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Портпарол Кфора Винченцо Грасо каже за РТС да ће све чланице Алијансе имати
састанак и донети одлуку о новом ангажовању НАТО-а на Косову, а у односу према
Косовским безбедносним снагама. Истакао је да Кфор остаје на КиМ, као и да је
одговоран за гарантовање безбедне и сигурне средине и да штити све грађане на
Косову.

  

  

Винченцо Грасо, у интервјуу за РТС, открива како Кфор оцењује одлуку Приштине о
усвајању закона којима се омогућава трансформација КБС-а у косовску војску, као и да
ли Срби могу очекивати подршку и заштиту Кфора.

  

Данас смо чули да ће НАТО преиспитати одлуку Приштине. Шта то значи у
пракси?
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Оно што је наш генерални секретар данас рекао је оно што је већ било речено у
прошлости, а значи да ће НАТО, што значи све чланице Алијансе, имати састанак и
донети одлуку о новом ангажовању НАТО-а на Косову, у односу према Косовским
безбедносним снагама.

  

Срби очекују да Кфор остане једина војска на Косову, у том смислу очекује се и
да разоружа тзв. војску Косова. Да ли је то реалан сценарио?

  

Кфор је НАТО мисија, он је овде и даље сходно Резолуцији Савета безбедности 1244, да
би гарантовао безбедну и сигурну средину. Када НАТО буде поново оценио ангажман,
Кфор ће онда спровести ту одлуку.

  

Резолуција 1244 је и даље важећа, да ли се нове околности уклапају у ту
резолуцију?

  

Да, апсолутно, ништа се није променило од јуче. Биће потребно време за комплетну
војску. У сваком случају, Кфор остаје овде, он је одговоран за гарантовање безбедне и
сигурне средине и да штити све грађане на Косову.

  

Да ли то значи да немате дугорочни план о напуштању Косова?

  

Ми поштујемо одлуке наше највише команде, а то је наравно НАТО. Ми смо војници,
поштујемо наређења.

  

Срби су забринути, могу ли очекивати вашу подршку и заштиту?

  

Да, апсолутно да могу, ми смо овде да бисмо штитили све грађане као што је Кфор
радио у протеклих готово 20 година. Веома смо одлучни и посвећени да испуњавамо наш
мандат, а према Резолуцији 1244 Савета безбедности.
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